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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2015. március 25-

én. 
Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Kara József Zoltánné, Kara József, Kochnyák Sándor, 

Simonek Antal, Szivek Péter képviselők, 
Radovics Istvánné alpolgármester 
Vöröskői István polgármester 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Meghívottak:  
Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos 
Salánkiné Radovics Mónika védőnő 

Dr. Bús János háziorvos 
Dr. Gergely Ákos fogorvos 

 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent 
képviselőket. Megállapítja, hogy a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen 

van 7 fő, az ülés határozatképes.  
Az ülés napirendi pontjai a következők:  
 

1. Az egészségügyi ellátás helyzete 
2. Energiatakarékossági pályázathoz kapcsolódó határozatok 

3. A falu szociális helyzete 
4. Beszámoló az előző üléstől eltelt időszak eseményeiről 
5. Egyebek 

 
Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirenddel egyet értenek-e?  

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2015. 
(III.25.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
1. Napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete 
 
1.1 Dr. Bús János háziorvos 

Vöröskői István polgármester: Megkapták a felnőtt háziorvos beszámolót az 
előző évi tevékenységéről. A Humán bizottság megtárgyalta, van-e 

kiegészítendője Dr. Bús Jánosnak a beszámolójához vagy kérdés a 
képviselőktől?  
Dr. Bús János háziorvos: Nem kívánja kiegészíteni. 



Kara József Humán bizottság elnöke: Hogyan lehetne az adminisztrációs 

terheket csökkenteni? Miből fakad az ellátottak számának csökkenése? 
Dr. Bús János háziorvos: A betegellátást továbbra is ketten végezik, vannak 

olyan feladatok, ami a munkaidőbe nem fér bele, mert az online jelentések 
több időt vesznek igénybe, mint a papír alapú jelentések. Egy-egy rendelésen 
több sürgős esethez is hívják, ezért az adminisztrációt a rendelés után kell 

elvégezniük. Az ellátottak számának csökkenése a külföldön dolgozók 
növekvő számából ered, az ő TAJ számukat lehúzza rendszer, őket kiveszik a 
finanszírozásból, kék a TAJ számuk. 

Kara József Humán bizottság elnöke: az egészségnapon továbbra is 
számíthatnak-e az együttműködésre? 

Dr. Bús János háziorvos: Természetesen, eddig is tartott előadást az 
érdeklődőknek, a lényege a napnak az egészség megőrzés lenne. Az igazán 
veszélyeztetett korosztály az 50-60 éves férfiak lennének, de ők nem mennek 

el, nehezen elérhetőek. Leginkább az figyelhető meg, hogy azok a nők 
vesznek részt az egészségnapon a szűréseken, akiknek már diagnosztizált 

akut betegségük van. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Van-e javaslat, előírás, hogy hány éves 
kortól kell és milyen gyakorisággal orvoshoz menni? 

Dr. Bús János háziorvos: Szakmai ajánlás van, csak ami nem kötelező 
érvényű, azt nem is veszik igénybe. A 40 éves kor felettieknek egy évben 
egyszer ajánlatos volna egy teljes labor és vérnyomásmérés. Ha ez meg is 

történik, számos esetben nem folytatják tovább az esetleg felfedezett 
problémák tükrében. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Kéri a doktor urat, hogy 
gyógyszertámogatás igénybevételére kért igazolás esetén kerüljön rá a 
gyógyszer neve mellett az ára is, mert csak így lehet a rendeletben 

meghatározott módon a kérelmet elbírálni. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2015. 

(III.25.) határozata Dr. Bús János háziorvos 2014. évi beszámolójáról 
 
A Képviselő-testület Dr. Bús János beszámolóját elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
1.2 Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos 

 

Vöröskői István polgármester: Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos 
beszámolóját megkaptuk kiküldtük, a Humán bizottság megtárgyalta, van-e 

kiegészíteni valója a doktornőnek, vagy kérdés a képviselőktől? 
Kara József Humán bizottság elnöke: Lehet-e tudni, hogy az ingyenes HPV 

védőoltást a jogosultak közül miért nem vette mindenki igénybe? Kellő volt-e 
a tájékoztatás? 
Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: A tájékoztató anyagot minden érintett 

gyermek szülőjének megküldtük, azonban van egy réteg a lakosok között, aki 



védőoltás ellenes. Ez nem kötelező védőoltás, tehát senki sem kényszeríthető 

rá hogy a gyermekének védőoltást adasson be.  5 gyermek volt jogosult, 
ebből 4-en kérték.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Van-e a kesztölci gyermekek között 
éhező, alultáplált? 
Dr. Kéninger Anna gyermekorvos: Éhező, alultáplált gyermek nincs a 

községben, azonban hogy mit esznek a gyerekek arra nincs rálátásuk. 
Inkább jellemző az elhízott gyermek. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2015. 
(III.25.) határozata Dr. Kéninger Anna gyermek háziorvos 2014. évi 
beszámolójáról 

 
A Képviselő-testület Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos beszámolóját 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
1.3. Dr. Gergely Ákos fogorvos 

 

Vöröskői István polgármester: Dr. Gergely Ákos fogorvos beszámolóját a 

Humán bizottság megtárgyalta, van-e kiegészíteni valója a doktor úrnak, 
vagy kérdés a képviselőktől? 
Kara József Humán bizottság elnöke: elvileg két szűrés van - az iskolában 

és az óvodában. Van-e lehetőség a felnőtt lakosság számára is? 
Dr. Gergely Ákos fogorvos: Az iskolai és óvodai fogászati szűrés 

szervezetten zajlik, a felnőtt lakosság részéről azonban sajnos nincs igény a 
szervezett fogászati szűrésre, jellemzően akkor fordulnak hozzá, ha már nagy 
a baj. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2015. 

(III.25.) határozata Dr. Gergely Ákos fogorvos 2014. évi beszámolójáról 
 

A Képviselő-testület Dr. Gergely Ákos fogorvos beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
1.4. Salánkiné Radovics Mónika védőnő 

 

Vöröskői István polgármester: Salánkiné Radovics Mónika beszámolóját a 

Humán bizottság megtárgyalta, van-e kiegészíteni valója a védőnőnek, vagy 
kérdés a képviselőktől? 
Kara József Humán bizottság elnöke: Milyen gyakoriak az előadások az 

iskolában? 



Salánkiné Radovics Mónika védőnő: Minden évben január, február 

hónapban tartunk az iskolában előadást a felső tagozatosoknak - ezek 
témája a szexuális felvilágosítás, drog prevenció, egészséges életmód. 

Folyamatban van a méhnyak rák szűrés elvégzésére jogosító tanfolyam 
végzése. Ha befejezte, jogosult lesz ezt a szűrést is végezni.  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2015. 

(III.25.) határozata Salánkiné Radovics Mónika védőnő 2014. évi 
beszámolójáról 

 
A Képviselő-testület Salánkiné Radovics Mónika védőnő beszámolóját 
elfogadja. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
2. Napirendi pont 

Energiatakarékossági pályázat 

 
Vöröskői István polgármester: Az ajánlattevőt meghallgatták a 

munkaértekezleten, a felmerülő kérdésekre a választ megkapták. Mivel a 
pályázat még nem jelent meg, de szükséges annak időben történő szakmai 

előkészítése. Javasolja, hogy arra az esetre, ha a kiírásra kerülő pályázat 
önrész vállalásának kötelezettségével jár és sikeres lesz, a beruházási 
költségek önrészének fedezetére az ajánlattevővel előzetes üzemeltetési 

szerződés megkötésére kapjon felhatalmazást a képviselőktől. A szerződés 
csak önrész szükségessége és sikeres pályázat esetén lép hatályba. Két 

pályázati lehetőségről van szó, egyik a közvilágítás korszerűsítésre, a másik 
napelemes beruházásra, ezért ezzel kapcsolatban két határozatot kell hozni. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 44/2015. 

(III.25.) határozata közvilágítás korszerűsítése tárgyú pályázaton való 
részvételről 

 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az Energy Hungary Zrt által felkínált 
pályázatkészítési ajánlat alapján, a közvilágítás korszerűsítése tárgyú 

pályázaton indulni kíván és feljogosítja a polgármestert, hogy a sikeres, 
önrészt is tartalmazó pályázatok esetén életbe lépő üzemeltetési szerződést 
az előterjesztett formában megkösse. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015. pályázat kiírása 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 45/2015. 

(III.25.) határozata napelemes beruházás tárgyú pályázaton való 
részvételről 

 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az Energy Hungary Zrt által felkínált 
pályázatkészítési ajánlat alapján a napelemes beruházás tárgyú pályázaton 

indulni kíván és feljogosítja a polgármestert, hogy a sikeres, önrészt is 
tartalmazó pályázat esetén életbe lépő üzemeltetési szerződést az 
előterjesztett formában megkösse. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015. pályázat kiírása 
 
 
3. Napirendi pont 
A falu szociális helyzete 

 
Vöröskői István polgármester: A Humán bizottság az előterjesztést 
megtárgyalta, a szociális ügyintéző betegsége miatt jegyzőasszony készítette 

el a beszámolót. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A beszámoló, az eddig 
megszokottaktól eltérően, kisebb részben foglalkozik a tavalyi évvel. Pár 

statisztikai adat erejéig. A beszámolóban szereplő adatok a KSH 3 éves 
adatai alapján kerültek meghatározásra, ezek szerint csökkent az aktívkorú 

munkanélküliek száma. Csökkent a lakásfenntartási támogatásban és a 
rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülők száma is. Egy fővel 
nőtt a rendszeres szociális segélyben részesülők száma, ők azok az 55 év 

felettiek, akik már nem kötelesek közmunkában részt venni. A helyi 
tapasztalat az volt, hogy szívesen dolgoztak volna. Ezt a segélyezési formát 

február 28-ig kellett felülvizsgálni. 1 fő maradt egészségkárosodás miatt a 
szociálisan segélyezettek körében, 5 fő vállalta az együttműködést a 
Munkaügyi Hivatallal és fht.-ba került vissza. Ezek az ügyek kerültek a 

járási hivatalba. Közmunkára vissza fognak jönni a faluba, ebben az esetben 
munkaszerződésük lesz.  
Több olyan család van, ahol hátralékban vannak az intézményi étkezési 

térítési díjjal. Jó lenne, ha az intézmények időben jeleznék a problémát, hogy 
ne gyűljön össze 50-100 e Ft hátralék. 

Az előbb vázolt átalakítást a helyben nyújtott segélyek körének jelentős 
változása kísérte. Az eddigiektől eltérően jelentős kiegészítő támogatást kap 
az önkormányzat a szociális kiadásokra. Ide kell tervezni a segélyeken kívül 

a szociális intézmények – Idősek Klubja, Gyermek- és családvédelem – 
önkormányzatot terhelő kiegészítő támogatásait. Viszont a helyi rendeletben 
viszonylag szabadon rendelkezhet a hozzájutás feltételeiről. Ez a rendelet a 

múlt hónap végén elfogadásra került. Lényege, hogy egy közös összefoglaló 
névvel illetve „Települési támogatás” –ként lett meghatározva a támogatás. 

Ezen belül szabályozásra került a rendszeres segélyek köre – 
lakásfenntartási támogatás, gyógyszertámogatás és a rendkívüli segély, mely 
az eddigi átmeneti segélyt takarja. Ebben a körben lehet igényelni továbbra 



is a temetési segélyt, illetve elemi kár vagy valamilyen katasztrófa miatt 

bekövetkező igényt.  
Kochnyák Sándor képviselő: Az előző években jól működött a 

kommunikáció az iskolával, mióta probléma?  
Vöröskői István polgármester: Felveszi a kapcsolatot az igazgatónővel. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 46/2015. 

(III.25.) határozata a falu szociális helyzetéről szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 
A Képviselő-testület a falu szociális helyzetéről szóló beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
4. Napirendi pont 
Beszámoló az elmúlt időszak eseményeiről 

 
Vöröskői István polgármester:  

1. A március 15-i ünnepség rendben lezajlott.  

2. Előreláthatólag rövid időn belül megjelenik Önkormányzatok és 
egyesületek részére egy pályázati lehetőség, melyben kisbuszra lehet 

pályázni, a rövid beadási határidő miatt valószínűleg rendkívüli ülést 
kell majd összehívnunk április elején.  

3. Lakossági kezdeményezésre hulladékgyűjtést tartanak a szervezők a 

falu környékén ezt az önkormányzat 100 db zsákkal támogatja, a 
Vertikál a kommunális hulladékot hétfőn elszállítja.  

4. Az óvoda bővítésére kiírt pályázatot benyújtottuk elektronikus és papír 
alapon is.  

5. A TAO-s pénzből a sportegyesület sporteszközei megérkeztek - kapuk, 

mezek.  
6. A kesztölci hírnök húsvéti száma már a nyomdában van.  
7. A szombati borverseny jól sikerült. 40 mintából 26 díjazott lett.  

8. Az önkormányzat április 1-től 2 hónap időtartamra karbantartót 
foglalkoztat, mert jelenleg a munkaügyi központtól nem igényelhető rá 

támogatás, de szükség van a munkájára. Ha támogatás lesz élünk 
vele. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 47/2015. 
(III.25.) határozata a két ülés közötti beszámoló elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a polgármester beszámolóját a 
két ülés közötti eseményekről.  

 



Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
5. Napirendi pont 
Egyebek 
1.1 Esztergom és Térsége Turisztikai Egyesület 

 
Vöröskői István polgármester: Az esztergomi polgármester asszonytól 
megkeresés érkezett, hogy alapító tagként vegyünk részt az esztergomi 

Turisztikai Desztinációs Menedzsment megalapításánál. Azonban a dorogi 
kistérségtől is érkeztek információk, hogy ott is készülnek hasonló 

egyesületet létre hozni, arról bővebbet a holnapi ülésen lehet majd megtudni. 
Az esztergomi elképzelésekről Seprenyi Rita tájékoztatja most a testületet. 
Seprenyi Rita az esztergomi önkormányzat referense: Az esztergomi 

testület a január 22-i ülésén határozott az egyesület létrehozásáról és 
támogatásáról. Pályázati forrásból kívánják a turisztikát fejleszteni, ehhez 

marketing és eszközbeszerzésekre lehet majd pályázni. Megfelelő szakmai 
tapasztalattal és végzettséggel bíró személy lehet a TDM menedzsere. A civil 
szervezeteket kívánják összefogni, hogy komplex programokat tudjanak az 

ide látogató turistáknak kínálni a környéken. A városban elhelyezett 
információs pontokon tájékozódnának a látogatók, hogy a környéken mit 
érdemes még megnézni. Ebbe a körbe kerülhetne be a település is. Azt tudni 

kell, hogy az önkormányzatok tagként csak egy desztinációban lehetnek 
benne.  

Dr. Gergely Ákos fogorvos: az elmondottakból világosan kiderül, hogy 
Kesztölc javát az szolgálja, ha az esztergomi szervezethez csatlakozik. Ott 
már kialakult, évszádos hagyománya van a vallási turizmusnak, sok ember 

megfordul egy-egy napra a városban. Kesztölcön is vannak ilyen jellegű 
értékek, kamatoztatni lehetne a már meglévőt, s bővíteni más kulturális 

jellegű rendezvényekkel.  
Radovics Istvánné alpolgármester: nem kellene most dönteni, mert holnap 
a Dorogi Kistérség fogja elmondani terveit. Javasolja, hogy várják meg azt a 

tájékoztatást is. 
Simonek Antal képviselő: Ő támogatja az esztergomi elképzelést. 
Szivek Péter képviselő: Bár meg kellene hallgatni a dorogiakat is, jobbnak 

tűnik az esztergomi lehetőség. Sokkal több látogatóra, így nagyobb 
érdeklődésre lehet számítani.  

Vöröskői István polgármester: Köszöni a tájékoztatást, javasolja, hogy 
szavazzon a testület. Két ellentétes javaslat hangzott el. Kérdezi a 
Képviselőket, hogy csatlakozni akarnak-e alapító tagként a létrejövő 

Esztergom és Térsége Turisztikai Egyesülethez? 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 48/2015. 
(III.25.) határozata az Esztergom és Térsége Turisztikai Egyesülethez  
való csatlakozásáról 

 



Kesztölc község Képviselő-testülete csatlakozni kíván az Esztergom és 

Térsége Turisztikai Egyesülethez alapító tagként. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. március 30. 
 
1.2. Sportpálya vízelvezetése 
 

Vöröskői István polgármester: a sportpálya vízelvezetése nem működik, 

esőzések idején a déli oldalon megáll a víz és mivel nem tud elfolyni, ott 
poshad, a pálya használhatatlan. A régi acélcső valószínűleg tönkrement, a 

cseréje volna szükséges. Árajánlatot kértünk bruttó 688 eFt a cső és 290 eFt 
a munkadíj. Csapadékos idő esetén kérdéses a játék. Vagy őszre kellene 
elhalasztani a vízelvezetést és a TAO-ból fedezni.  

Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: Jelenleg a tartalékok le vannak 
kötve a különböző pályázati önrészekkel. Javasolja inkább a TAO-t. 

Kochnyák Sándor képviselő: kérdésessé válhat a játék, ha csapadékos lesz 
a nyár.  
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a képviselőket, hogy egyetértenek-e 

azzal a javaslattal, hogy a sportpálya melletti vízelvezetést az önkormányzat 
támogatásával, az őszi TAO pályázatból fedezze a Sportegyesület? 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2015. 
(III.25.) határozata a sportpálya vízelvezetéséről 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a sportpálya melletti 
vízelvezetést az önkormányzat támogatásával, az őszi TAO pályázatból 

fedezze a Sportegyesület. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015. szeptember 30. 
 
1.3 Ingatlanok felajánlása 

 

Vöröskői István polgármester: Ingatlan felajánlás érkezett Herczeg 

Szabolcs és Adrienntől a 062/12,13,14,16,17 hrsz-ú ingatlanokra. Az 
ingatlanok osztatlan közös tulajdonban vannak kb 4000 m2 összességében. 
Az ingatlanokkal kapcsolatosan az átírási és az ügyvédi költségek terhelnek 

bennünket. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 50/2015. 

(III.25.) határozata a 062/12,13,14,16,17 hrsz.-ú ingatlanok 
elfogadásáról 
 



Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Herczeg Szabolcs és Adrienn 

tulajdonát képező kesztölci 062/12,13,14,16,17 hrsz.-ú ingatlanokat. Az 
átírási és ügyvédi költség az önkormányzatot terheli. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. június 30. 

 
1.4 Jendrolovits Zsolt ingatlan bérbeadása 
 

Vöröskői István polgármester: Ingatlan vásárlására v haszonbérletére 
vonatkozó kérelmet nyújtott be Jendrolovits Zsolt a 461 hrsz.-ú ingatlanra. A 

terület csak az ő ingatlanáról közelíthető meg vagy a patak medren keresztül. 
A kérelem elsősorban bérletre vonatkozik. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2015. 
(III.25.) határozata a 461 hrsz.-ú ingatlan bérbeadásáról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete bérbe adja Jendrolovits Zsolt Kesztölc, 
Ady Endre u.24. szám alatti lakos, kérelmező részére az önkormányzat 
tulajdonát képező, kesztölci 461. hrsz.-ú ingatlant gyümölcsös telepítése 

céljából. A terület m2 –ben meghatározott mértéke csak a tényleges 
birtokbaadáskor kerül meghatározásra. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. április 30. 

 
1.5 Nyírő András haszonbérleti kérelme 

 

Vöröskői István polgármester: Ingatlan haszonbérletére vonatkozó 
kérelmet nyújtott be Nyírő András a 3240-3272 hrsz.-ú önkormányzati 

ingatlanokra. A területen levendulát termesztenének, és kézműves 
termékeket állítanának elő. A haszonbérleti díj mértéke 1 Ft/m2. 
Simonek Antal képviselő: Javasolnám, hogy vizsgáljuk felül az ingatlanok 

bérleti díjaira vonatkozó határozatunkat, mert 10 év múlva az 1 Ft/m2 már 
nem sok mindent fog érni. 

Vöröskői István polgármester: Két döntésre van szükség: egyrészt Nyírő 
András kérelmének elbírálása, másrészt Simonek képviselő úr javaslata a 
bérleti díjak felülvizsgálatáról. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a bérbeadást Nyíró András részére támogatják-
e? 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2015. 

(III.25.) határozata a 3240-3272 hrsz.-ú ingatlanok haszonbérletéről  
 
Kesztölc község Képviselő-testülete bérbe adja Nyírő András (Gödöllő Csanak 

utca 19.) tartózkodási hely: Kesztölc, Esztergomi utca 105. szám alatti lakos, 



kérelmező részére az önkormányzat tulajdonát képező, az alábbiakban 

felsorolt kesztölci ingatlanokat: 
 

Hrsz. Megnevezés terület/m2 
Tulajdoni 

hányad 

3240 Gyep, legelő 3140 1/1 

3241 Szántó 2978 1/1 

3244 gyep, legelő 1496 1/1 

3248 Gyep, legelő 383 1/4 rész 

3250 Gyep, legelő 2586 1/1 

3251 szőlő 1496 1/1 

3255 szántó 2521 1/1 

3256 Gyep, legelő, kert 2047 1/1 

3257 Gyep, legelő, kert 2180 1/1 

3258 Gyep, legelő kert 2053 1/1 

3261 gyep, legelő, szántó 4837 1/1 

3262 gyep, legelő, szántó 2230 1/1 

3263 gyep, legelő, szántó 3996 1/1 

3264 gyep, legelő 3716 1/1 

3265/1 gyep, legelő, szántó 3000 1/1 

3265/2 gyep. Legelő, szántó 4080 1/1 

3268 szántó 3273 1/1 

3270 szántó 3884 1/1 

3271 szántó 2061 1/1 

  Összesen: 51957   

 
Az éves bérleti díj: 1.-Ft/m2 /év. A bérleti szerződést 10 év időtartamra kötik. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015. április 30. 
 
Vöröskői István polgármester: Simonek képviselő úr vetette fel, hogy 

vizsgáljak felül a földbérleti díjakat. Javasolja, hogy a Területfejlesztési 
Bizottság foglalkozzon a kérdéssel, s terjessze a Képviselő-testület elé. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2015. 
(III.25.) határozata az ingatlanok bérleti díjáról  
 

Kesztölc község Képviselő-testülete felkéri a Területfejlesztési Bizottságot, 
hogy vizsgálja meg és tegyen javaslatot az ingatlanok bérleti díjára. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. május 30. 

 
1.6 Boncza Ibolya kérelme 



Vöröskői István polgármester: Boncza Ibolya az ingatlana melletti 

területből szeretne 80 m2-t megvásárolni. A területet nem lehet 
egyértelműen kijelölni. Javasolja, hogy azonosítsák be a ténylegesen 

megvásárolni kívánt területet, tárgyalja meg a Területfejlesztési Bizottság, s 
utána legyen döntés. 
Simonek Antal képviselő: Javasolja egy parkoló kialakításának lehetőségét 

a Dózsa utca végében. 
Vöröskői István polgármester: Ezt alaposan meg kell fontolni, a 
Területfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottságot, tárgyalja meg, s 

terjessze a testület elé. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének  

54/2015. (III.25.) határozata Boncza Ibolya ingatlanvásárlási kérelméről 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete felkéri a Területfejlesztési Bizottságot, 
hogy  

1. vizsgálja meg Boncza Ibolya kérelmét, és tegyen javaslatot a következő 

testületi ülésre. 
2. felkéri a Területfejlesztési Bizottságot, és a Pénzügyi Bizottságot, 

tárgyalja meg, a Dózsa György utcában parkoló kialakításának 

lehetőségét s terjessze a testület elé. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. április 25. 
 
1.7 Rágcsálóirtás 
 

Vöröskői István polgármester: Sok panasz érkezett ismét a patakmeder 
környékén élőktől hogy elszaporodtak a patkányok. Ajánlatot kértünk - a 
teljes faluban az irtás 1 millió forint volna, ezt évente 2szer kellene kifizetni a 

cél érdekében. Szűkítettük a patakmeder környékére 24 etetőhellyel 
számolva, ez 151.944,- Ft alkalmanként. 180 napos garanciával. 
Kara József Zoltánné: ez elég borsos árnak tűnik, javasolja, hogy most ne 

most szülessen döntés, kérjünk más rágcsálóirtótól is ajánlatot. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2015. 

(III.25.) határozata rágcsálóirtásról 
 
Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy kérjen 

további árajánlatot rágcsálóirtásra. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2015. április 30. 
 

1.8. Útfelújítás 



 

Vöröskői István polgármester: Tájékoztatásul mondom, hogy számos 
árajánlat érkezett az útjavításra és kátyúzásra. Legproblémásabb utcák a 

Jószerencsét utca a Csévi útig, a Bánk bán utca egy szakasza, Klement utca 
végig. Vaskosak az összegek. 4-5000 Ft/m2 a kátyúzásokra, és 5200,- Ft az 
aszfaltozás, a mart aszfalttal való lerakás és hengerelés a legolcsóbb 

megoldás kb 2000,-Ft/m2. Van még folyamatban árajánlatkérés, ha 
beérkeztek tájékoztatom a testületet. 
 

1.9. Közbeszerzési terv 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Kötelező március 31-ig 
határozatot hozni a közbeszerzési tervünkről. Az önkormányzatnak előre 
láthatólag három közbeszerzés köteles pályázata van - a tavalyi óvodai 

pályázat – melyről még nincs döntés, az óvodabővítési pályázat és ősszel a 
közétkeztetési pályázatunk. 

Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett 
közbeszerzési tervet elfogadják-e? 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2015. 

(III.25.) határozata a közbeszerzési tervről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a közbeszerzési tervet a következők 

szerint fogadja el: 

Közbeszerzés tárgya Tervezett eljárástípus Eljárás tervezett 
megindítása 

Komplex 
épületenergetikai 

korszerűsítés a 
Kesztölci Kiserdei 
Óvodában 

 
Kbt. 122/A § szerint 

 
2015. III. negyedév 

Magyarország 2015. évi 
központi 

költségvetéséről szóló 
2014. évi C. törvény (a 

továbbiakban: 
Költségvetési törvény) 3. 
melléklet II. 5. pont 

szerinti 
Óvodai 
kapacitásbővítést célzó 

beruházások 
támogatására kiírt 

pályázat 

 
Kbt. 122/A § szerint 

 
2015. III. negyedév 

Közétkeztetési   



szolgáltatás nyújtása 
vállalkozási szerződés 
keretében 

Kbt. 122/A § szerint 2015. IV. negyedév 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2015. december 31-ig 
 
1.10. Polgármesterek kupája 

 
Vöröskői István polgármester: Idén mi rendezzük a testvértelepülésekkel 

közös polgármesterek kupáját április 18-án. A lebonyolításban és 
szervezésben kérem majd a képviselő  hölgyek- urak segítségét. 
 

1.11. Fogorvosi ügyelet megszervezése 
 
Vöröskői István polgármester: A fogorvosi ügyelet ellátásával 

kapcsolatosan a holnapi DTKT ülésen lesz szó, valószínűleg tatabányával 
fogunk szerződni, ez évi 40-50 ezer forint kiadást jelent majd az 

önkormányzatnak.  
Mindenkinek köszöni a megjelenést s az ülést bezárja. 
 
 
 

 
Vöröskői István    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester       jegyző 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 


